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HSB Brf Musköten i Malmö 

KALLELSE 

Medlemmarna i HSB Bostadsrättsförening Musköten i Malmö kallas härmed till ordinarie 

föreningsstämma torsdagen den 16:e februari 2023 kl.19.00. 

Lokal: Kirsebergs fritids-och kulturhus, Kronetorpsgatan 1, Malmö.  

DAGORDNING 

1. Föreningsstämmans öppnande

2. Val av stämmoordförande

3. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare

4. Godkännande av röstlängd

5. Fråga om närvarorätt vid föreningsstämman

6. Godkännande av dagordning

7. Val av två personer att jämte stämmoordföranden justera protokollet

8. Val av minst två rösträknare

9. Fråga om kallelse skett i behörig ordning

10. Genomgång av styrelsens årsredovisning

11. Genomgång av revisorernas berättelse

12. Beslut om fastställande av resultaträkning och balansräkning

13. Beslut i anledning av bostadsrättsföreningens vinst eller förlust enligt den fastställda

balansräkningen

14. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter

15. Beslut om arvoden och principer för andra ekonomiska ersättningar för styrelsens

ledamöter, revisorer, valberedning och de andra förtroendevalda som valts av

föreningsstämman

16. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter

17. Val av styrelseledamöter och suppleanter

18. Presentation av HSB-ledamot

19. Beslut om antal revisorer och suppleant

20. Val av revisor/er och suppleant

21. Beslut om antal ledamöter i valberedningen

22. Val av valberedning, en ledamot utses till valberedningens ordförande

23. Val av fullmäktige och ersättare samt övriga representanter i HSB

24. Motioner och propositioner

25. Föreningsstämmans avslutande

26. Övriga frågor 











































Motioner till HSB brf Muskötens föreningsstämma 2023  

 

Motion 1: Utredning om gemensamt elavtal  

 

BAKGRUND 

De skenande elpriserna har drabbat många och vi som förening kan säkert få 

större slagkraft i förhandlingar om vi söker ett gemensamt elavtal för 

medlemmarnas lägenheter och gemensamma utrymmen. Ett gemensamt elavtal i 

föreningen hade också banat väg för att kolla på möjligheter att kolla på 

förnybar energi för att bli självförsörjande. 

1. Höga elpriser. Föreningen hade kunnat erbjuda ett gemensamt elavtal för 

sina medlemmar för att få bättre förhandlingskraft mot elbolagen. 

2. Enkelhet. Många medlemmar uppskattar möjligheten att använda sig av 

det gemensamma avtal för bredband som erbjuds 

3. Framtiden. Förnybar energi är ett måste för en hållbar utveckling. Med ett 

gemensamt elavtal tjänar föreningen och dess medlemmar på att kolla på 

installationen av solceller, vilket hade sänkt kostnaden för el och 

eventuellt skapat en inkomstkälla. 

4. Laddning av elbilar. Om föreningen har ett gemensamt elavtal hade 

laddplatser för el-bilar kunnat installeras där medlemmarna bokar platsen 

med hjälp av tagg-systemet och blir debiterade för sin laddning. 

 

FÖRSLAG TILL BESLUT 

Styrelsen ska kolla på möjligheterna att erbjuda ett gemensamt el-avtal och 

medlemmarna får därefter rösta för införandet av ett. Jag föreslår 

föreningsstämman att besluta enligt förslaget.  

 

Malmö 2022-10-18,  

Tatjana Ristovski, lgh 141 

  



Styrelsens svar till motion 1  

 

Motionen innehåller två yrkanden. Yrkandet 1 om möjligheten till ett 

gemensamt elavtal: 

Styrelsen fick en snarlik motion av stämman redan 2020 och har undersökt 

frågan. I samband med det kommande bytet av stigarledningar har föreningen 

valt att förbereda för möjligheten till ett gemensamt elavtal för alla medlemmar 

genom att även dra med en BUS-kabel.  

Styrelsen tillstyrker yrkandet  

 

Yrkande nr 2, ta fram ett konkret erbjudande och låta stämman rösta om det: 

Den förändring som också behöver göras är att vi byter alla elmätare som sitter i 

lägenheterna, till en kostnad av ca 5.000 kr per lägenhet. Besparingen som den 

enskilde medlemmen gör är att du istället för att betala en egen 

abonnemangsavgift, betalar du en andel av föreningens abonnemangsavgift. 

Varje lägenhet kommer att betala för sin egen förbrukning precis som nu.  

Du som medlem kommer då inte längre att kunna välja din egen elleverantör, 

utan blir bunden till föreningens val. Just nu har vi en mycket volatil elmarknad 

och ett gemensamt elavtal skulle förmodligen innebära kraftigt höjda elpriser 

för de medlemmar som idag har ett förmånligt bundet avtal och eventuellt något 

sänkta priser för de som har ett rörligt avtal.  

Styrelsen avstyrker yrkandet. 

  



Motion 2: Solpaneler – Energi till oss själva och andra   

 

Jag föreslår att styrelsen utreder möjligheten att förse stjärnhustaken mot gården 

med solpaneler.  

 

BAKGRUND  

Elpriserna rusar och energikrisen ser ut att bli långvarig. Solen skiner många 

timmar per dygn över stjärnhusens gårdssida. Varför inte utnyttja det för att få 

ner våra kostnader? Många som har solpaneler kan dessutom sälja en del av 

energin tillbaka till nätet och tjäna pengar. Bra när lånen blir dyrare.  

 

FÖRSLAG TILL BESLUT  

Jag föreslår föreningsstämman att uppdra åt styrelsen att utreda solpaneler på de 

tak där de skulle göra nytta.  

 

Malmö 30 november 2022,  

Pia Sjöbladh, lgh 111/1203  

 

 

  



Styrelsens svar till motion 2   

 

Styrelsen vill med anledning av motionen ge följande svar: 

Styrelsen avstyrker motionen. 

 

Skäl: Styrelsen fick i uppdrag av stämman år 2020 att utreda möjligheterna för 

att installera solceller, och kom fram till följande:   

För att investeringen av en solcellsanläggning ska bli lönsam inom ett rimligt 

antal år (10-12 år), så förutsätter det att merparten av den el som produceras, 

kommer att användas inom den egna fastigheten. För Brf Muskötens del innebär 

det att vi behöver ha gemensam el och helst även att den el som produceras kan 

användas direkt genom att den kan förbrukas i vilket som helst av våra hus.  

Vår förening består av 5 st byggnader, som alla har separata servisledningar in. 

Detta innebär i praktiken att vi inte kan dela el mellan husen. Med andra ord - 

den el som produceras, kan bara användas i det hus som solcellerna sitter på. 

Detta innebär att en stor del av elen inte kommer att kunna användas av oss 

själva, utan istället säljas tillbaka till nätägaren. En solcellsanläggning där vi 

säljer merparten av elen kommer att bli lönsam först efter 25-30 år, dvs ungefär 

samma tid som den tekniska livslängden. Styrelsen har bedömt att en 

solcellsanläggning för oss i dagsläget inte är aktuellt eller ekonomiskt 

försvarbart och ber att få återkomma i frågan efter ett eventuellt gemensamt 

elavtal för alla medlemmar. 

  



Motion 3: Dags för laddstationer  

 

Inom kort är tillgången på elbilsladdare en avgörande faktor när man skall leta 

efter ett boende. Mäklare räknar med priser på bostadsrätter kan sjunka från 

2024 och framåt om inte tillgång till laddstation finns. Det är i medlemmarnas 

intresse att om möjligt göra Brf Musköten ett attraktivt och prisvärt boende även 

efter 2024.  

Ett antagande: med hänsyn till åldersfördelningen på boende i föreningen, finns 

idag inget akut behov av laddstationer. Det är dock realistiskt att anta att 

fördelningen kommer att förändras under den kommande 10-årsperioden och då 

har vi kommit förbi år 2030, året då myndigheter vill se en fossilfri 

fordonsflotta.  

För att göra det möjligt för boende att köra elbil, anser jag att under 2023 bör 

föreningen noggrant kartlägga förutsättningarna för laddstationer på föreningens 

område. Tre enkla frågor med komplicerade svar skall ligga till grund för 

styrelsens agerande under 2023:  

När? Var? Hur?  

 

Jag föreslår att föreningsstämman beslutar i enlighet med detta förslag.  

 

Kirseberg 2022 11 30,  

Elizabeth Cardenas M., lgh 118  

 

  



Styrelsens svar till motion 3 

 

Styrelsen uppfattar motionens yrkande såsom att frågan om laddstationer för 

elbilar ska genomarbetas och undersökas.  

Styrelsen tillstyrker motionen.  

 

Styrelsen är positiv till en elektrifiering av fordonsflottan och vill vara delaktig i 

detta, dock har vi oss veterligen ingen elbil i föreningen. Vi förstår också 

problematiken i att skaffa en elbil om det saknas laddmöjligheter i anslutning 

till bostaden. 

Vi i brf Musköten har ett begränsat antal p-platser, med en mycket lång kö till 

dessa idag och ser inte det som ett rimligt beslut att göra om ett antal av dessa 

till p-platser endast för el- eller hybridbilar.  

En annan variant vore att göra om en eller ett par platser till dedikerade 

laddplatser, som innebär att ingen har denna plats som sin egen, utan parkering 

är endast tillåten under tiden bilen laddas.  

Styrelsen kommer att arbeta vidare med frågan under året som kommer och 

anser med detta motionen vara besvarad. 
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